



AK099/A05 /290/NK/2008

المرجع: AK099/A05 /290/NK/2008

20 July 2008

التاريخ: 20 يوليو 2008

Mr.Sajjad Ali Abdul Amir
Director Information Center
Muscat Securities Market
P O Box 3265 Ruwi P C 112
Sultanate of Oman

الفاضل/ سجاد علي عبدالأمير المحترم
مدير مركز المعلومات
سوق مسقط للأوراق المالية
ص.ب.: 3265 الرمز البريدي: 112
روي، سلطنة عمان

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،،،

After Compliments,

Sub: **Board Resolutions**

الموضوع/ القرارات الصادرة

Al Kamil Power Co SAOG is pleased to advise the Muscat Securities Market and the investors' community that the Board of Directors at the meeting held today 20 July 2008, at 12.30 hrs, approved the Company's Financial Accounts for the six months ending 30 June 2008.

تود شركة الكامل للطاقة ش.م.ع.ع أن تحيط سوق مسقط للأوراق المالية والمساهمين الكرام علما بأنه في إجتماع أعضاء مجلس الإدارة المنعقد في هذا اليوم الموافق 20 يوليو 2008 في الساعة الثانية عشر ونصف تم اعتماد الحسابات المالية غير المدققة للشركة للنصف الأول المنتهي في 30 يونيو 2008.

The Company has earned a net profit of RO 0.907 million for the six months ended 30 June 2008 which equates to earnings per share of 94 Baizas.

حققت الشركة صافي أرباح قدرها 0.907 مليون ريال عماني لستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2008 و الذي يعادل 94 بيسة كعائد للسهم الواحد.

Thanking you,

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Navneet Kasbekar
Chief Executive Officer



نافنيت كازبيكر
الرئيس التنفيذي